
 

 

FCB, a 3 de setembre de 2022 

 

ACTA REUNIÓ DE DIRECTORS ESPORTIUS  

 

S'inicia la reunió presencial a les 10.10 del matí per part del Sr. Fonellosa saludant els 

assistents (en aquell moment hi havia 18 clubs, que al final acabarien sent 24). 

Monforte, Sant Boi, Molins, Mataró, Sant Adrià, Premià, Granollers, Banyoles, Mont-Roig, 

Alba, Gran Penya, Lliçà, Lleida, Llinars, Manresa, Cervera, Sant Feliu, Unió Coral, Coral 

Colón, Tarragona, Sants, Prat, Vic y Vilanova.  

 

ORDRE DEL DÍA 

 

1-Propostes de la Junta Directiva: 

Calendari Esportiu de la temporada 2022-23 

Canvi sistema final Copa 

 

2-Propostes Assembleistes: 

Proposta Mataró: 

Boles en contacte 

Unificació boles per als jocs de sèrie 

 

3-Solicitud de finals temporada 2022-23 

  

4-Precs i preguntes. 

 

El calendari esportiu temporada 2022-23,  es aprovat per unanimitat. 

S'aprova el canvi de sistema de final de copa, a partir d'aquesta temporada serà 

sistema play-off. 

 

 



 

 

Les propostes del Club Billar Mataró són denegades per unanimitat. 

 

Tot seguit es procedeix a agafar les finals de la temporada per part dels clubs. 

Veient que hi ha dos clubs interessats a agafar l'open de desembre, s'acorda que 

el C.B. Sant Adrià ho faci i que el C.B. Llinars faci el primer open de la temporada 

2023-24. 

 

A continuació el Sr. Fonellosa exposa als clubs la problemàtica que existeix amb 

el C.B.Vic pel tema de les taules 1 i 4, diversos clubs donen la seva opinió sent al 

final el Sr. Ventura Mallol el que comenta que sabent que no serà una solució 

fàcil, intentaran veure les possibilitats que cal arreglar el problema. 

 

El Sr. Jordi Oliver exposa als clubs la problemàtica que existeix amb la vestimenta 

pel fet que molts jugadors no la porten correctament i expressa que hem de ser 

contundents en aquest tema i si un jugador no va com ha d'anar que el director 

Esportiu o la persona que s'encarregui no deixi jugar aquest jugador. Diversos 

clubs sol·liciten a la federació una circular on expressi això clarament. 

 

El Club Billar Llinars sol·licita que els dos equips que tenen en 4a divisió puguin 

jugar en grups diferents, a la qual cosa el director Esportiu de federació el Sr. 

Francisco Hernández li respon que no és possible pel fet que se segueix 

rigorosament la serp i en aquest cas ha estat a Llinars a qui li ha tocat igual que 

a Sant Boi a la seva divisió. 

 

El Sr. Sergi Garriga comenta la problemàtica de tants calendaris durant la 

temporada anterior, a la qual cosa el Sr. Moreno li respon que era pel fet que 

moltes finals de la temporada anterior van quedar desertes i que durant la 

temporada es van anar adaptant al calendari per poder encaixar-les, també 

comenta que si l'espanyola fa canvis al seu calendari, a vegades cal adaptar-los 

canviant coses al nostre. 

 

 

 

 



 

 

A continuació es comenta per part del Sr. Fonellosa que la Federació intentarà 

anar a la clausura de totes les finals que pugui però veient que és impossible anar 

a totes demana si us plau que siguin els dirigents dels clubs els que facin de 

representants de la Federació i que en la mesura del possible es pugui posar 

l'himne de Catalunya a les clausures. 

La Direcció esportiva de la Federació, davant l'entrada en vigor de la nova 

normativa de jugar diversos equips d'un mateix Club a la mateixa divisió (Temp. 

la condició per a aquests clubs (Aprovada en Assemblea General) que les llistes 

de jugadors serà tancada, explicant que això significa que els números 4 de la 

llista només podran jugar a l'equip A, encara que qualsevol jugador de la llista 

podrà jugar en un equip superior. 

Per part del Sr. Francisco Hernández demana als clubs que organitzen Opens, que 

pel fet que la fase de classificació d'algun Open coincideix amb lliga nacional, 

donar facilitat als jugadors que estiguin implicats de poder jugar canviant els 

seus grups per  diumenge si és possible. 

També demana als clubs de lliga nacional que pel fet que hi ha una jornada de 

lliga nacional que coincideix amb lliga catalana, que aquests clubs avancin els 

seus partits amb temps per evitar problemes al seu dia. 

Finalment es comenta per part dels clubs quines són les boles que s'utilitzaran 

durant la temporada, a la qual cosa el Sr. Fonellosa respon que per a jocs de sèrie 

es jugarà amb Dynaspheres Silver o Super Aramith de luxe i per a tres bandes 

Dynaspheres platinum (sempre que sigui possible) o Pro-cup. 

 

Veient que no hi ha cap pregunta més 

Es dona per finalitzada la reunió a les 13 hores. 

 

 

 

 

 

 

 

     Xavier Fonellosa                                  Manel Lozano          

            Presidente FCB                                    Secretari FCB 

 


